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Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
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Geachte dames Haven en Baher, heer Van der Meulen, 
 
In uw brief van 20 april jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over ruimtelijke 
ontwikkelingen in het openbaar groen Zandweerd. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  

A. Is het college het met de fractie eens dat als het gaat om het vaststellen van voorbereidende besluiten 
zoals ruimtelijke en financiële kaders ondubbelzinnig duidelijk moet zijn wat de grenzen zijn van een 
plangebied en dat -zeker als er wordt bebouwd in openbaar groen – dit ook expliciet moet zijn vermeld?  

B. Vindt het college ook dat – terugkijkend op het proces bij de Tuinen van Zandweerd- verbeteringen in de 
informatieverstrekking mogelijk zijn en dat hieruit lessen voor toekomstige besluiten kunnen worden 
getrokken? 

 

Antwoord:  

A. Het college is het met de fractie van Groen Links eens dat bij besluitvorming door de raad duidelijk moet 
zijn wat de grenzen van een plangebied zijn. Als er bij de ontwikkeling van een plan openbaar groen 
betrokken wordt dan moet dit duidelijk en helder gecommuniceerd zijn. Het college betreurt dan ook dat 
blijkbaar in de gepresenteerde stukken het niet voor iedereen helder was. Het was beter geweest om de 
schetsen van een 1

e
 stedenbouwkundige verkenning die als doel hadden om tot uitgangspunten te 

komen, niet op te nemen in het stuk, maar uitsluitend de tekeningen waarop de besluitvorming betrekking 
had.  

B. Het college is met u van mening dat indien verbetering mogelijk is in de informatieverstrekking hier 
lessen uit getrokken kunnen worden voor toekomstige plannen en besluiten 

 

Vraag 2:  

A. Deelt het college ons standpunt dat bij ruimtelijke ontwikkelingen in openbaar groen zeer terughoudend 
moet worden omgegaan met functiewijziging? Zonee, waarom niet? 

B. Is het college bereid om het "Nee, tenzij beginsel" voortaan te hanteren? 

 

 

 



Antwoord:  

A. Het college deelt uw standpunt dat bij ruimtelijke ontwikkelingen in openbaar groen terughoudend moet 
worden omgegaan met een functiewijziging. Indien er toch sprake is van een functiewijziging zal dit goed 
gemotiveerd en gecompenseerd moeten worden. In de praktijk wordt er al zo gewerkt. 

B. Vanuit de filosofie van de omgevingsvisie is het “ja, mits”’ Deze “ja, mits” is over het algemeen zeer 
terughoudend als het gaat om de groenstructuur (openbare ruimte). Zie de ontwikkelingsruimte uit de 
tabellen bij de gebieden in de omgevingsvisie. “Ja” is alleen mogelijk indien er een maatschappelijk 
belang gediend wordt en er een meerwaarde is voor andere doelstellingen, zoals biodiversiteit, 
klimaatdoelen, sociale doelen etc. In dit licht is het van belang aan te geven wat de afweging is geweest.  
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